
 
 

 

 
 

 
There is - Υπάρχει 

 
 

 Όπως και στα ελληνικά, έτσι και στα αγγλικά χρησιµοποιούµε το there is για να 
µιλήσουµε για κάτι το οποίο υπάρχει ή δεν υπάρχει στο περιβάλλον στο οποίο 
αναφερόµαστε.  
  
 π.χ.   1. There is an apple on the desk.    =Υπάρχει ένα µήλο στο θρανίο. 
                     2. There is one apple on the desk.  =Υπάρχει 1 µήλο στο θρανίο. 

                                                 
Και στα 2 παραδείγµατα αναφερόµαστε στο θρανίο και συγκεκριµένα στο τι υπάρχει 

πάνω στο θρανίο. Η διαφορά µεταξύ του an/one είναι µικρή. Στο παράδειγµα 1. µας 
ενδιαφέρει απλά τι υπάρχει πάνω στο θρανίο, ενώ στο παράδειγµα 2. δίνουµε σηµασία και 
στην ποσότητα. (Υπάρχει 1 µήλο, όχι 2, ούτε 3). 

 
Σηµαντικό! A/an/one = ένας, µία, ένα 

 
                                            Άρα:  There is + a/an/one + singular 

    
                            Υπάρχει    +      ένας/µία/ένα + ουσιαστικό στον ενικό 
                                     Όπως ακριβώς και στα ελληνικά! 

 
 

 
                                                     

 
Τhere isn’t - ∆εν υπάρχει 

 
Ακριβώς το ίδιο συµβαίνει και στην άρνηση. 
 
π.χ. 3. There isn’t an apple on the desk.   = ∆εν υπάρχει ένα µήλο στο θρανίο. 
       4. There isn’t one apple on the desk. = ∆εν υπάρχει 1 µήλο στο θρανίο. 
 

 
Is there…? - Υπάρχει…; 

 
 

Το ίδιο ακριβώς κάνουµε και στην ερώτηση. 
 
π.χ. 5. Is there an apple on the desk?    = Yπάρχει ένα µήλο στο θρανίο; 
       6. Is there one apple on the desk?  = Υπάρχει 1 µήλο στο θρανίο;  
 
∆εν ξεχνάµε! Στα αγγλικά µιλάµε, µε κάποιες εξαιρέσεις, όπως µιλάµε και στα    

ελληνικά. Απλά χρησιµοποιούµε τους κανόνες γραµµατικής των αγγλικών, για να πούµε το      
ίδιο πράγµα που θα λέγαµε και στα ελληνικά. 

 
 



 

 
 
 
 

There are - Yπάρχουν 
 

Κοιτάξτε το παράδειγµα: 
 
      π.χ. 7. There are two apples on the desk. = Υπάρχουν δύο µήλα στο θρανίο. 
 
Όπως στα ελληνικά, έτσι και στα αγγλικά, όταν χρησιµοποιούµε το there are 

βάζουµε µετά πληθυντικό. Mιλάµε δηλαδή για πολλά. Στο παράδειγµα 7. µας ενδιαφέρει 
πόσα µήλα υπάρχουν στο θρανίο.  

 
   Άρα: There are + two/three/four etc. + plural  
             
 

         Υπάρχουν  + δύο/τρία/τέσσερα κλπ. + ουσιαστικό στον πληθυντικό αριθµό  
 

       Ακριβώς τον ίδιο τρόπο σύνταξης χρησιµοποιούµε και στην άρνηση και στην ερώτηση. 
 
π.χ. 8. There aren’t two apples on the desk. = ∆εν υπάρχουν δύο µήλα στο θρανίο. 
       9. Are there two apples on the desk?     = Υπάρχουν δύο µήλα στο θρανίο; 

 
 

 
  
 
 
 


